

# 9天 深度台灣環島之旅 - 宜蘭/花蓮/台東/高雄/嘉義/台中

## 9D Taiwan Island - Yilan / Hualien / Taitung / Kaohsiung / Chiayi / Taichung

# “好想去台灣”

適合  
年長者



**亮点: 台东温泉+花卉+脚踏车//清境农场+日月潭船游//阿里山森林+火车//含采果9月-2月//温泉+5星饭店(1晚)**

TWIN 双人 / TRIPLE 三人间	CHILD WITH BED 孩童加床	CHILD NO BED 孩童无床	SINGLE 单人间	Airport Tax 机场税 \$120
\$s1408	\$s1278	\$s1138	\$s1738	

集合日期 Assemble Date : **07 MAY 2024**  
08MAY TR898 SIN-TPE 0100-0545 // 15MAY TR899 TPE-SIN 1555-2045

### 第一天 新加坡 → 桃園

在新加坡樟宜機場集合，搭乘航班飛往桃園。

### 第二天 桃園 - 宜蘭

**早: 活力早餐 | 午: 九份老街自理 | 晚: 夜市自理**  
**和平島公園:** 位於基隆港港口東側，島上奇岩異石林立，海岸奇特的海蝕地形景觀及藻生植物、魚類，均隨季節的不同而遨遊於公園周圍。以維繫自然生態的心來建設這美麗的自然寶藏，是北臺灣遊憩覽勝及自然教學的自然教室。  
**平溪十分老街:** 一探當地居民的樸素生活。在這條古色古香的老街上，你可以在傾斜的山坡上沿著鐵路兩旁找到未受現代氣息影響的傳統民居，每當火車經過鐵路上方的街道時，都會聽到隆隆的聲音。在這裡您可以與旅伴一起體驗點燈放天燈的簡單快樂(含天燈4人一個)  
**九份老街:** 這個充滿悠哉、歷史、古色古香的小山城! 早期盛產金礦的九份，有「黃金山城」的美稱，聚落因採金人潮湧入而繁華，後隨淘金沒落而寧靜。

✦住宿: 汽车旅馆 - 土城艾曼飯店

### 第三天 宜蘭 - 花蓮

**早: 飯店用餐 | 午: 瓮仔鸡 | 晚: 东大门夜市自理**  
**太魯閣國家公園:** 以雄偉壯麗、幾近垂直的大理岩峽谷景觀聞名，崖壁峭立，景致清幽，「太魯閣幽峽」因而名列臺灣八景之一。  
**長春祠:** 唐式風格的建築依地勢嵌入山壁間，清新的泉水自山壁湧出，形成一道飛瀑。燕子口步道: 大理石峭壁上可見到許多小洞穴，每當春夏之際常有小雨燕和洋燕在峭壁間穿梭鳴唱或築巢，故而得名燕子口。  
**花蓮台開心農場:** 位於花蓮縣吉安鄉，區內種滿向日葵與野薑花、荷花、馬纓丹等各種花卉，每當花季來臨，花團錦簇的景象，給人美不勝收的感受。農場內最引人注目的，或許是隨處可見的小動物，例如飼養在鐵籠中的孔雀和山羌，梅花鹿雖隔著木柵，卻能讓人親近互動，更不用說在開放草地中的小山羊，連小朋友都忍不住蹲下輕撫著牠的身軀，是最具療癒效果的休閒園區。  
**東大門夜市:** 花蓮不可錯過的一個好吃又好逛的地方，是集花蓮夜市的精華。

✦住宿: 花蓮碧海藍天或同級

### 第四天 花蓮 - 台東

**早: 飯店用餐 | 午: 太監鸡 | 晚: 台式料理**  
**大農大富平地森林園區:** 為臺灣首座平地森林園區，擁有豐富的自然生態，春天賞花、夏季賞螢與賞鳥、秋冬賞楓，一年四季皆有不同風采。園區內設有北環、南環自行車道，讓人能夠邊騎單車邊吸收芬多精，幸運時還可以看見環頸雉出來覓食，聽著蟲鳴鳥叫，愜意騎車享受森林浴。  
**舞鶴北回歸線:** 北回歸線橫貫臺灣，平均每年以4公尺餘的速度向南移動。位於花蓮瑞穗鄉舞鶴村的北回歸線座標塔建於西元1933年，白色八爪造型的北回歸線標誌，造形優美，高聳的標幟碑自遠處可見，週邊植遍花木，目前已闢建成小型公園，往來遊客多在此稍事停留觀賞並攝影留念。  
**六十石山:** 是花蓮縣東縱谷東側的一處美麗的花山景觀。每年夏天，一年一度的黃花菜盛開和東大裂谷的壯麗景色吸引了成千上萬的遊客。從這座山上可以看到台灣任何地方的一些風景如畫的美麗景色。  
**伯朗大道(含腳踏車):** 因拍攝伯朗咖啡而紅的田間道路，筆直的田園道路通往遠處山際，沒有任何電線杆與房屋，更能讓人感受大自然的純粹。

✦住宿: 知本富野(溫泉)或同級

### 第五天 台東 - 高雄

**早: 飯店用餐 | 午: 海鮮餐 | 晚: 六合夜市自理**  
**多良車站:** 是全臺灣最美麗的車站，與世隔絕，懸掛在蔚藍的太平洋旁邊。  
**大武海濱公園 + 台九遇到愛9420:** 9420濱海休憩區位於台東南端，鄰近台9縣420公里處。大武鄉公所也特別配合諧音「就是愛你」設立了愛情打卡標，旅客們不妨在9420濱海休憩區與戀人拍照留影、在園內的草地與涼亭休息，欣賞廣闊的太平洋、高聳的中央山脈，享受被碧綠山海擁抱的感覺，若是晚上在公園漫步，則可以觀賞璀璨星空，無論是白日或夜晚，都不要錯過9420濱海休憩區的美景。  
**打狗領事館:** 建於西元1865年，至今已有150多年歷史，地理位置特殊，座落在海天一色的西子灣山上，可屬美景天成。坐靠打鼓山、前扼高雄港進出之大船、右看西子灣日落、左抱高雄港全景。  
**西子灣風景區(看夕陽):** 西子灣海灘因閃耀的藍色海洋、美麗的日落以及天然的珊瑚礁而聞名。晚上在高雄六合夜市體驗台灣美食。

✦住宿: (當地五星)高雄福華大飯店或同級

### 第六天 嘉義 - 台中

**早: 飯店用餐 | 午: 阿里山風味餐 | 晚: 嘉义火鸡肉飯**  
早餐後水產試驗中心稍作停留後，**阿里山森林游樂園(含小火车)**聞名國際的阿里山神木屹立三千年、歷經風霜後，內部早已因受到電擊而焦黑，林務局在1998年忍痛解開固定在枝幹上的鋼索，讓大神木倒下回歸自然，結束它傳奇的一生。目前在山區取而代之的古老景觀則是香林神木與巨木群棧道。  
**土匪山森活村**位於阿里山上，是個另類的IG打卡景點及富含生態類型的文創基地，這裡設有觀景台，可以購買些小吃、愛玉到觀景台欣賞山景，呼吸芬多精。晚上在嘉義文化路夜市盡情體驗台灣美食。

✦住宿: 嘉義仁義湖岸大酒店或同級

### 第七天 嘉義 - 台中

**早: 飯店用餐 | 午: 風味餐 | 晚: 逢甲夜市自理**  
**清境農場:** 无边无际的天空下，广袤的平原上，风吹草低，牛羊相映。一声哨响，牧羊人引来牧羊犬，放牧着所有的羊群在广阔的草原上自由奔跑。欢迎游客与羊群互动，了解羊群生态，观看最热门的剪羊毛表演。  
在原住民特產停留後前往**南投日月潭風景區(搭船遊日月潭)**，日月潭是全國最大的水體，因獨特的形狀酷似日月而得名。  
**文武廟:** 是中式廟宇，結合了文學和戰爭的神靈。這座廟宇有供奉武神、武神、文神和孔子的殿堂。最初寺廟建於1938年，是在湖上修建大壩後被洪水淹沒的兩座寺廟的合併。1969年再次改擴建為旅遊勝地。今晚在台中最大的夜市，逢甲夜市，盡情享受琳瑯滿目的服裝攤位、遊戲站和美食攤位。

✦住宿: 台中中華道飯店或同級

### 第八天 台中 - 台北

**早: 飯店用餐 | 午: 台式小籠包 | 晚: 西門町商圈自理**  
**果園採果(含採果費用)**台灣有水果王國的美譽，一年四季都有美味可口的水果可以品嚐，在水果園裡品嚐親手採摘下來的水果，更有一番滋味。  
**當季水果: 9月-柿子 / 10-12月中-葡萄 / 11月中~4月-草莓(水果產季可能因氣候影響提前或延後)**  
**台北101大樓(登頂自費)**來臺灣絕不能錯過的臺北101，臺北101是世界上最高的摩天大樓之一! 這裡曾出現在知名電影Lucy《露西》場景中，也在每年跨年煙火秀吸引全球注目! 接著在天祿展示中心稍作停留後繼續帶您參觀**鳳梨酥觀光工廠(贈送鳳梨酥帶您親手DIY)**  
**西門町:** 沉浸在充滿活力的氛圍中，這裡是著名的娛樂和購物區，也是台北青年文化的聖地。您可逛街在西門紅樓、西本願寺、彩虹斑馬線、西門町電影院、美國街、刺青街等，也是IG網點區。

✦住宿: 台北云富飯店或同級

### 第九天 台北 → 新加坡

**早: 飯店用餐**  
如果時間允許，您可以在前往機場之前進行最後一分鐘的購物。

备注: 因交通及天气条件情况, 旅游行程及景点安排顺序可能更改

配套含: \* 酷航的往返机票+20公斤托运, \*7晚酒店住宿, \*8个早餐 + 8个正餐, 每天每人1瓶矿泉水。05.02.24  
配套不含: \* 机场税\$120/人 \* 导游+司机小费 \$540/人(在新加坡收取), 领队(如有)\$27/人 / \*个人旅游保险

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357

8858 6778  
**6323 4556**

TA: 01285  
NATAS NATIONAL ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS SINGAPORE



# 9D Taiwan Island - Yilan / Hualien / Taitung / Kaohsiung / Chiayi / Taichung



**Highlights:-** Taitung Hot Spring + Flowers + Bicycle // Cingjing Farm + Sun Moon Lake Boat Tour // Alishan Forest + Train // Including Fruit Picking September-February // Hot Spring + 5-star Hotel (1N)

FR\$1408

## Day1 Singapore → Taoyuan

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Taoyuan.

## Day2 Taoyuan - Yilan

**B:** Energizing Breakfast | **L:** Take own at Jiufen | **D:** Take Own at Night market

**Heping Island Park** - The park is located on the east side of Keelung Port. There are many strange rocks and rocks on the island. The peculiar sea-erosion landforms along the coast, algal plants and fish roam around the park in different seasons. It is a natural classroom for recreation and nature teaching in northern Taiwan.

**The Pingxi Shifen Old Street** has an old-world atmosphere. Along both sides of the railway on the slanted hillside are traditional houses. There is a lantern city where you come to fly a paper lantern into the sky with a personal message and wishes (lanterns need to pay by yourself).

**Jiufen Old Street**, a small mountain town full of leisure, history and antique flavor! Jiufen, which was rich in gold mines in the early days, was known as the "Golden Mountain City".

❖ **Amain Boutique Motel Tuchang or similar**

## Day3 Yilan - Hualien

**B:** Hotel | **L:** Chicken in a jar | **D:** Take Own at Dongdaemun Night market

**Taroko National Park** is famous for its majestic and almost vertical marble canyon landscape, with steep cliffs and quiet scenery. "Taroko Gorge" is therefore listed as one of the eight scenic spots in Taiwan.

**Changchun Shrine** - Tang-style buildings are embedded in the mountain wall according to the terrain, and fresh spring water gushes out from the mountain wall, forming a waterfall.

**Yanzikou (Swallow Grotto) Trail** - Many small caves can be seen on the marble cliffs. During spring and summer, little swifts and swallows often shuttle and sing or build nests between the cliffs, so it is named swallow Grotto.

**Happy Farm Hualien** is located in Ji'an Township, Hualien County. The area is full of sunflowers, wild ginger, lotus, lantana and other flowers. When the flower season comes, the scene of colorful flowers gives people a feeling of beauty.

**Dongdamen Night Market** - It's a delicious and good place that you can't miss when you come to Hualien. The essence of Hualien Night Market.

❖ **Ocean Hyaline Hotel Hualien or similar**

## Day4 Hualien - Taitung

**B:** Hotel | **L:** Eunuch Chicken | **D:** Taiwanese cuisine

**Masadi Forest (Danongdafu Forest Park)** is the first flat forest park in Taiwan. It has a rich natural ecology. You can enjoy flowers in spring, fireflies and birds in summer, and maples in autumn and winter. There are North Ring and South Ring bicycle paths in the park, allowing people to absorb phytoncide while riding a bicycle.

**Liushidan Mountain** is a beautiful flower and mountain landscape on the eastern flank of the eastern rift valley in Hualien County. The annual Daylily flower blooms and amazing views of the Eastern Rift Valley attract thousands of tourists each summer. Some of the picturesque and beautiful views anywhere in Taiwan can be seen from this mountain.

**Brown Avenue (INC Bicycle)** - The field roads that became famous for shooting Brown coffee, the straight pastoral roads lead to the distant mountains, without any telephone poles and houses, which can make people feel the purity of nature.

❖ **Hoya Hot Springs Resort & Spa or similar**

## Day5 Taitung - Kaohsiung

**B:** Hotel | **L:** Seafood Meal | **D:** Take own at Liuhe nightmarket

**Duoliang Station** - The most beautiful station in Taiwan, isolated from the rest of the world, hangs next to the blue Pacific Ocean.

**9420 Seaside Rest Area** is located at the south end of Taidong, 420 kilometers away from Taijiu County. Visitors may wish to take pictures with their lovers in the 9420 coastal rest area, take a rest in the grassland and pavilions in the park, and enjoy the vast Pacific Ocean and the towering central mountains.

**The Dagou Consulate** was established in 1865 and has a history of more than 150 years. Its unique geographical location is located on the Xiziwan Mountain where the sea and sky are the same color, which is a natural beauty. Sit on Dagou Mountain, hold the big ships entering and leaving Kaohsiung Port in front, watch the sunset in Xizi Bay on the right, and embrace the panoramic view of Kaohsiung Port on the left.

**Sizih Bay (Sizihwan Sunset)** is a sandy beach known for its glistening blue water, gorgeous sunset, and natural coral reefs.

Enjoy Taiwanese cuisine at the **LiuHe Night Markert** tonight.

❖ **(local 5 \*) Howard Plaza Hotel Kaohsiung or similar**

## Day6 Chiayi - Taichung

**B:** Hotel | **L:** Alishan Cuisine | **D:** Chiayi Turkey Rice

**Alishan Forest Recreation Area (including small train)** - The world-renowned Alishan sacred tree has stood for three thousand years. After going through wind and frost, the interior has long been scorched by electric shocks. In 1998, the Forestry Bureau reluctantly untied the steel cables fixed on the branches, allowing the large sacred tree to fall back to nature, ending its legendary life. lifetime. At present, the ancient landscape replaced in the mountain area is the fragrant forest and the plank road of giant trees.

**Tu Fei Shan Village is located on Alishan**, it is an alternative Instagram check-in spot and a cultural and creative base rich in ecological types. There is a viewing platform here, where you can buy some snacks, love jade to the viewing platform to enjoy the mountain scenery, and breathe phytoncide.

Enjoy Taiwanese cuisine at the **Wenhua Road Night Market in Chiayi**.

❖ **Renyi Lakeshore Hotel or similar**

## Day7 Chiayi - Taichung

**B:** Hotel | **L:** Flavor Meal | **D:** Take Own at Fengjia Nightmarket

**CingJing Farm** - Under the boundless sky, on the vast plains, both cows and sheep can be seen when the wind blows and the grass lowers. With a whistle, the shepherd ushered the shepherd dog to herd all the sheep to run freely on the vast grassland. Tourists are welcomed to interact with the sheep, learn about the sheep's ecology, and watch the most popular sheep shearing show.

Stop at the aboriginal specialties and then go to **Nantou Sun Moon Lake Scenic Area (Take boat around the lake)**. Sun Moon Lake is the largest water body in the country and is named for its unique shape resembling the sun and the moon.

**Wenwu temples** are Chinese temples that combine deities from literature and war. This temple has halls dedicated to the God of War, the Warrior God, the God of Literature, and Confucius. The original temple was built in 1938, as a consolidation of two temples that were flooded after a dam was built on the lake. It was rebuilt and expanded again in 1969 as a tourist destination. Tonight we will go to the largest night market in **Taichung - Feng Chia Night Market**, enjoy the dazzling array of clothing stalls, game stations and local cuisine.

❖ **In One City Inn or similar**

## Day8 Taichung - Taipei

**B:** Hotel | **L:** Taiwanese Xiao Long Bao | **D:** Take own at Ximending

**Fruit Picking (INC the fruit picking fee)** - Taiwan is known as the Kingdom of Fruits. There are delicious fruits to taste all year round. Tasting the fruits picked by yourself in the fruit garden is even more enjoyable.

<Fruits in season: September-persimmons//from Middle of October to December: grapes//from middle of November to April:strawberry(fruit production season may be advanced or delayed due to climate impact)>

**Taipei 101** is one of the tallest skyscrapers in the world. It was the tallest building from 2004 Dec31 to 2010 Jan4. It also appeared in the movie "Lucy." It often draws global attention by its New Year's Eve firework show. Then we will head to pixu center, after all, visit **pineapple cake factory (DIY your own pineapple cake)**. **XiMenDing**, immerse yourself in the vibrant atmosphere of this famous entertainment and shopping district, and a mecca of youth culture in Taipei. You can go shopping in Ximen Red House, Nishi Honganji Relics, Rainbow Zebra Crossing, Ximending Cinema, American Street, Tattoo Street, etc., which are also the famous point on Instagram.

❖ **Yun Fu Hotel or similar**

## Day9 Taoyuan → Singapore

**B:** Hotel

If time permits, you can do some last-minute shopping before you transfer to the airport for your flight home.

